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Mondelinge vragen Votulast-route 

Thijs Weistra, GroenLinks 

GroenLinks las in de brief van het college van 9 februari dat veel bewoners, ondernemers 

en verkeersgebruikers de Votulast-route als druk en onveilig ervaren, maar dat het 

college geen mogelijkheden ziet om de verkeerssituatie voldoende aan te passen. De 

enige maatregel die voldoende zou bijdragen aan een geloofwaardig 30km/u regime, is 

het invoeren van eenrichtingsverkeer op de Kaatstraat. Die maatregel zou echter 

onmogelijk zijn vanwege de coalitieafspraak dat geen ‘knips’ ingevoerd mogen worden, 

schrijft het college. 

GroenLinks vindt dit een bijzondere uitleg van deze coalitieafspraken en baalt ervan dat 

vanwege kennelijke taboes hier geen verbetering is te realiseren voor bewoners in 

Utrecht Noord. De fractie heeft daarom de volgende vragen: 

1. Is het college het met GroenLinks eens dat eenrichtingsverkeer in belangrijke 

mate verlichting kan brengen van de ervaren problematiek op votulast-route?  

2. Welke kosten zijn er gemoeid met een dergelijke maatregel en binnen welke 

termijn zou dit ingevoerd kunnen worden? En wat als deze maatregel - net als het groen 

inrichten van een rijstrook op Oudenoord -  provisorisch wordt uitgevoerd? 

3. Waarom interpreteert het college invoering van eenrichtingsverkeer als een ‘knip’? 

4. Gegeven dat eenrichtingsverkeer kennelijk de enige maatregel is die een 

oplossing biedt, en dat er discussie mogelijk is over deze interpretatie van het 

coalitieakkoord: waarom heeft het college er niet voor gekozen om dit dilemma open aan 

de raad voor te leggen? 

Eerder is 800.000 euro gereserveerd voor de herinrichting van o.a. Oudenoord. Op dit 

moment wordt alleen het tijdelijk groen inrichten van een rijstrook voorgesteld. De 

GroenLinks fractie neemt aan dat dit geen 800.000 hoeft te kosten.  

5. Klopt de aanname, dat het groen inrichten van de rijstrook het enige is wat op dit 

moment gedaan gaat worden met de 800.000 euro? Zo ja, hoeveel budget wordt 

gebruikt voor tijdelijk groen inrichten van de rijstrook? Zo nee, waar wordt het geld 

verder aan uitgegeven? 

Fietsers ervaren op dit moment ook behoorlijk lange wachttijden bij de kruispunten op 

deze route, bijvoorbeeld rond de Monicabrug en het kruispunt van de belangrijke 

fietsroute met de Adelaarstraat ter hoogte van de Merelstraat. Op andere punten van de 

‘knijp’ (bijvoorbeeld rond het Paardenveld) zijn de stoplichten voor fietsers wel prettig 

afgesteld en dragen bij aan het afremmen van doorgaand autoverkeer. 

6. Ziet het college mogelijkheden om de stoplichten op de route gunstiger af te 

stellen voor fietsers en daarmee doorgaand autoverkeer af te remmen? 
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1 MV 2 20180222 Ook voor Utrechtse leerlingen een breed schooladvies.docx 

Mondelinge Vragen Ook voor Utrechtse leerlingen een breed schooladvies!  
 
In de Utrechtse raad zijn veel fracties voorstander van brede schooladviezen. Brede schooladviezen 
bevorderen gelijke kansen in het onderwijs en geven leerlingen de mogelijkheid om het maximale uit 
zichzelf te halen. In de Utrechtse raad is hier vaker aandacht voor gevraagd. Ook de Tweede Kamer 
en het ministerie van OCW hebben het standpunt dat leerlingen in groep 8 gebaat zijn bij een 
'dubbeladvies'. Bijvoorbeeld vmbo-theoretische leerweg/havo of havo/vwo in plaats van slechts 
vmbo of havo.  
 
Sinds 2016 is het schooladvies leidend bij plaatsing in het VO. De vragenstellers vinden het jammer 
dat nog veel scholen in Utrecht een enkelvoudig advies geven. Hierdoor worden leerlingen te jong in 
een “hokje” geplaatst terwijl zij nog volop aan het ontwikkelen zijn. In het artikel van Trouw 1 op 
dinsdag 20 februari geeft het POVO aan dat Utrecht “uitstekende ervaringen” heeft met het huidige 
systeem en dat Utrechtse scholen bij voorkeur een enkel advies geven. Uiterlijk 1 maart moeten de 
Utrechtse scholen hun schooladviezen weer gereed hebben. In de huidige situatie lopen Utrechtse 
leerlingen de kans mis op een brede brugklas. Het is duidelijk dat nu het geven van een enkelvoudig 
advies volgens de wet mogelijk is, maar de vraag is of het ook wenselijk is. 
 

1. Klopt het beeld dat geschetst wordt in het artikel in Trouw dat Utrechtse scholen liever 
enkelvoudige adviezen geven?  

2.  Hoe beoordeelt de wethouder dat er volgens dit artikel nog steeds hoofdzakelijk alleen 
enkelvoudige schooladviezen worden gegeven in Utrecht? Deelt de wethouder de mening 
van de fracties dat dubbele schooladviezen, vooruitlopend op nieuwe wetgeving, de regel 
moet zijn? 

3. Hoe beoordeelt de wethouder dit in het kader van de kansengelijkheidsambities die zijn 
uitgesproken voor de nieuwe onderwijsagenda 208 - 2022? 

4. In het artikel meldt een woordvoerder van de POVO dat er 'uitstekende ervaringen' zijn met 
het huidige systeem. Heeft de wethouder zicht op wat hiermee bedoeld wordt: of het voor 
de scholen organisatorisch goed werkt, of dat er uitstekende ervaringen zijn met het 
tegengaan van kansenongelijkheid? Waaruit zou blijken dat het huidige systeem goed werkt? 

5. De fracties begrijpen daarnaast dat plaatsingsadviezen vaak wel een 'dubbeladvies' bevatten, 
maar het formele schooladvies in het systeem van de regionale samenwerking POVO alleen 
als ‘enkelvoudig’ opgevoerd kunnen worden. Klopt dit? Kan de wethouder dit toelichten?  

6. Is de wethouder bereid om in samenwerking met POVO dubbele schooladviezen mogelijk te 
maken?  

 
 
 
Selma Bas 
D66 

Peter van Corler 
GroenLinks 

Gadiza Bouazani 
PvdA 

Maarten van Ooijen 
ChristenUnie 

Queeny Rajkowski 
VVD 

 
Jeffrey Koppelaar 
S&S 

 
Hilde Koelmans 
SP 

 
Marloes Metaal 
CDA 

  

 

 
1  https://www.trouw.nl/samenleving/utrechtse-scholen-negeren-oproep-om-breed-
schooladvies~a0dfcd9f/ 
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Mondelinge vragen - duidelijkheid over inzet hele college bij start Vuelta 

 

 

1. Heeft het hele college ingestemd met de conclusies in de brief over de Vuelta? Was het college 

compleet tijdens de vergadering daarover? 

2. Welke wethouder is namens het college het meest betrokken geweest bij de totstandkoming van 

het onderzoek en de brief? 

3. Kan het college ons eraan herinneren welke fracties de motie indienden waarmee hals over kop 

opdracht werd gegeven om het haalbaarheidsonderzoek naar de Vuelta te doen? 

4. Heeft wethouder Jansen het Kieskompas en 'mijn stem...' al ingevuld? Zo ja, kwam hij daar 

verrassende dingen tegen? 
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Mondelingen vragen D66, VVD en PvdA 
Aline Knip, André van Schie & Ruben Post 

 
Maak een werkplaats mogelijk in Lage Weide  
 
Sinds 2000 werkt de nationaal en internationaal zeer gewaardeerde beeldhouwer Ruud 
Kuijer in een atelier op het Bedrijventerrein Lage Weide. Ruud Kuijer is vooral bekend door 
zijn sculpturenproject Waterwerken (2001-2013) langs het Amsterdam-Rijnkanaal. Het werk 
van Dhr. Kuijer is een (letterlijk enorm) visitekaartje voor Utrecht. Vanaf 2002 is de 
kunstenaar een naast zijn atelier gelegen kavel in het vooruitzicht gesteld om de grote (zeg 
maar grootse) werken waarom hij bekend staat ter plekke te kunnen produceren. 
 
In 1980 heeft de raad besloten het bestemmingplan van Bedrijventerren Lage Weide zo aan 
te passen dat er niet langer gewoond mag worden. Echter, op deze plek staan nu nog twee 
gemeentelijke woningen (Isotopenweg 51 en 53) met een tuin. Beide woningen, in eigendom 
van de gemeente, zijn al sinds 1980 wegbestemd als woning. Ook in het meest recente 
bestemmingsplan (2014) zijn de woningen wegbestemd, want de bestemming van de kavel 
is immers industrie en ambachtelijke activiteit, passend bij de bedrijvigheid van Lage Weide. 
Naar nu blijkt gaat de gemeente op korte termijn over tot een nieuwe verplichting. 
 
Dit brengt de fracties van VVD, D66 en de PvdA bij de volgende vragen:  
 

1. Waarom handhaaft de gemeente deze situatie al sinds 2000? En op welke gronden 
wordt het wonen op het bedrijventerrein gedoogd (huur-overeenkomst en anti-kraak) 
gezien de strijdigheid met het bestemmingsplan? Wanneer gaat het college de door 
de gemeenteraad gestelde ruimtelijke kaders uitvoeren? 

2. Welk vooruitzicht kan de gemeente Utrecht de kunstenaar bieden die al 15 jaar wacht 
uitbreiding en is gemeente Utrecht bereid om tot een oplossing te komen ? 
a. Wanneer wordt deze langdurige impasse doorbroken en kan worden overgegaan 

tot de plaatsing van de gewenste loods?   
b. Is de wethouder bereid om op korte termijn in overleg te gaan met de kunstenaar 

en de raad met een brief te informeren over de casus, met specifieke aandacht 
voor een toekomstperspectief voor deze plek. 
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Mondelinge vragen Denken we nog aan onze historische haven? 
Maarten Koning – D66  
 
Op 21 februari bezocht ik bewoners van de historische schepen in de Veilinghaven. Het zijn 
bijzondere schepen die we als gemeente naar de Veilinghaven gehaald hebben omdat we 
een museumhaven wilden creëren. Niet voor niets worden er strenge eisen gesteld aan de 
staat van de schepen, waardoor het ook echt een prachtig stukje Utrecht geworden is.  
 
Tijdens het gesprek werd het duidelijk dat er binnen de gemeente nog weinig kennis is van 
de precieze belangen van de eigenaren van de historische schepen. D66 wil dat de 
historische schepen beter aangehaakt worden. 
 

1. Is het college bereid om de historische schepen eigenaren vast mee te nemen in de 
overleggen rondom te toekomst van de Merwedekanaalzone en de mogelijke 
overdracht van het Merwedekanaal? 

 
De belangen van de roeiers en woonbootbewoners die gebruik maken van het 
Merwedekanaal (MWK) zijn bekend en ook naar voren gekomen in het recente debat over 
de omgevingsvisie.  
De eigenaren van de historische schepen zijn toen minder duidelijk naar voren gekomen. De 
historische schepen moeten enkele keren per jaar door het MWK uit kunnen varen, en het is 
enorm lastig manoeuvreren met zulke oude schepen. Dat levert gevaarlijke situaties op, 
wanneer de bruggen niet tijdig geopend worden. 
De schepen moeten kunnen doorvaren in een rechte lijn, als het ware in een groene golf 
waarmee de bruggen automatisch openen. Dit wordt alleen maar belangrijker naarmate er 
bruggen over het MWK bijkomen. Utrecht heeft nog niet zo’n groene golf, maar ze zijn heel 
gebruikelijk – de provincie Friesland ligt er vol mee. 
Bovendien moeten de eigenaren van de schepen nu wel 24u van tevoren brugopening 
aanvragen, wat niet meer nodig is wanneer die groene zone er komt. Andere 
watergebruikers kunnen met een groene golf precies weten wanneer brugopening wordt 
aangevraagd, waardoor het ook voor hen duidelijk wordt wanneer er zo’n schip aan komt 
varen. 
 

2. D66 pleit voor het aanleggen van een groene golf wanneer er meer bruggen over het 
Merwerdekanaal komen. Kan het college toezeggen dat er een groene golf voor 
boten komt? 

 
Eigenaren willen de schepen zoveel mogelijk zelfvoorzienend en duurzaam maken door er 
losliggende zonnepanelen op te leggen. Volgens de bestaande regels echter mag het niet, 
want het zou het historische aanzicht van de schepen aantasten. D66 wil minder regels waar 
ze verduurzaming belemmeren. 
 

3. D66 vindt het belangrijk dat er minder belemmerende regels zijn voor eigenaren van 
historische boten om duurzame energie op te kunnen wekken. Wil het college 
toezeggen dat het opwekken van duurzame energie met afneembare zonnepanelen 
mogelijk wordt voor booteigenaren? 
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Mondelinge vragen Utrechtse VVD over schaatspret 
André van Schie (woordvoerder mobiliteit en cultureel erfgoed), 

Gertjan te Hoonte (woordvoerder klimaatverandering), 
Lex van Eijndhoven (woordvoerder brede activering), 

Dimitri Gilissen (woordvoerder sport) en 
Queeny Rajkowski (woordvoerder schaatsveiligheid) 

(22 februari 2018)  
 
Schaatspret 
 
Terwijl TeamNL medailles oogst in Pyeongchang daalt het kwik in Nederland de komende dagen 
onder de 0. Met de krokusvakantie in het vooruitzicht willen we de volgende week massaal de 
schaatsen uit het vet halen! 
 
De Utrechtse VVD heeft hierover maar één vraag: 
 

1 Wat kan en gaat de gemeente doen om de kans op schaatsen op het Utrechtse 
binnenwater zo groot mogelijk te maken? (vaarverbod?, beperkt spuien?) 
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Mondelinge vragen : 
 
Aftellers voor auto’s. 
Sander van Waveren (CDA) 
 
In meerdere gemeenten zijn er naast aftellers bij verkeerslichten voor fietsers 
nu ook aftellers voor auto’s. In Den Bosch bijvoorbeeld wordt er op de plek 
waar het oranje licht brandt, afgeteld van 3 naar 1. Automobilisten weten dat 
het stoplicht bijna op groen zal springen en kunnen zich voorbereiden op het 
moment dat ze door kunnen rijden. Dit moet leiden tot een betere 
doorstroming en tot minder irritatie. In Utrecht zien we dat  aftellers al wel 
worden ingezet voor fietsers, maar nog niet voor auto’s. De CDA-fractie denkt 
dat aftellers kunnen zorgen voor een betere doorstroming van het verkeer en 
dat het daarmee een nuttig middel kan zijn voor de bereikbaarheid van de stad.  
 
 

 
1. Is de wethouder bereid om te onderzoeken of deze aftellers bijdragen 

een betere doorstroming voor het gemotoriseerde verkeer en om 
navraag te doen in Leiden en Den Bosch waar ze al gebruik maken van 
aftellers voor auto’s? Zo nee, waarom niet? 

2. Is de wethouder bij een positieve uitkomst van het onderzoek bereid om 
deze aftellers te realiseren in Utrecht? Zo nee, waarom niet? 

 
 
 



9 Mondelinge Vragen nr. 8, 20180222 van mevrouw Van Esch, PvdD, over Fietsparkeren Overvecht Tuindorpzijde

1 MV 8  20180222 Fietsparkeren Overvecht Tuindorpzijde.docx 

 

 

 

 
 

Mondelinge vragen  

Fietsparkeren station Overvecht, Tuindorpzijde 

Eva van Esch, Partij voor de Dieren  

 

 

Aan de Tuindorpzijde van station Overvecht wil de gemeente in samenwerking met Prorail het aantal 

fietsparkeerplekken uitbreiden. Door een dubbellaagse stalling te plaatsen tussen het spoor en de 

Albrecht Thaerlaan stijgt het aantal plekken van 600 naar 1100. Voor deze ingreep moeten 16 

Prunus-bomen gekapt worden. Ook omwonenden hebben bezwaren: volgens hen zou de 

verdubbeling van het aantal plekken pas op langere termijn nodig kunnen zijn, zij gaan tegen een 

fietsenmuur aankijken en bovendien moeten 16 Prunus (sierkers)-bomen gekapt worden voor de 

ingreep. De omwonenden hebben een alternatief plan opgesteld: door de fietsenstallingen 

enkellaags te houden maar aan beide kanten van de stoep, gedeeltelijk als het  ware in een 

vissengraat te plaatsen, stijgt het aantal parkeerplekken tot 900 en kunnen de bomen behouden 

blijven. Volgens het plan van de gemeente zouden de Prunus-bomen in slechte staat zijn en worden 

zij vervangen door 45 leilindes. De Partij voor de Dieren vraagt zich af of de kap van deze bomen op 

dit moment werkelijk noodzakelijk is en heeft daarom de volgende vragen: 

 

1.Is het college het met de omwonenden eens dat bomenkap voorkomen kan worden en er 

tegelijkertijd alsnog een flinke stijging van het aantal fietsparkeerplaatsen mogelijk is, als de 

fietsenstallingen volgens het plan van de omwonenden geplaatst worden? Is het college dan ook 

bereid dit alternatieve plan te onderzoeken en hierover met omwonenden in gesprek te gaan? 

 

2. Kan het college toelichten hoe slecht de staat is waarin de Prunus-bomen zich bevinden en of er 

onderzocht is welke maatregelen mogelijk zijn om de conditie en de omgeving van deze bomen te 

verbeteren?  

 

3. In de Albrecht Thaerlaan staan naast de 16 Prunus-bomen die weg moeten voor de fietsenstalling 

nog ruim 20 Prunus-bomen die niet weg moeten. Wat is de conditie en het toekomstperspectief van 

deze andere 20 bomen, die niet op de plaats staan waar de uitbreiding van de fietsenstalling gepland 

is?  
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Mondelinge vragen 

Week zonder vlees 

Eva van Esch, Partij voor de Dieren 

 

Van 5 tot 11 maart aanstaande vindt de nationale “week zonder vlees” plaats.  

 

De Stichting Nationale Week Zonder Vlees, naar eigen zeggen “een niet-commercieel initiatief is met 

een duidelijke focus op het doel en de boodschap” organiseert deze week samen met meer dan 50 

voedselbedrijven om aandacht te vragen voor en mensen kennis te laten maken met een vegetarisch 

of flexitarisch eetpatroon. Zij willen zoveel mogelijk mensen ervan bewust maken dat vaker een 

dagje geen vlees of vis eten weinig moeite kost en een onvoorstelbaar positieve impact op mens, 

dier en milieu heeft.  

 

Bedrijven kunnen meedoen aan de Nationale Week Zonder Vlees door in hun eigen restaurants een 

vergroot vegetarisch aanbod aan te bieden tijdens de NWZV. De stichting ondersteunt deze bedrijven 

dan met promotiemateriaal en kan tegelijkertijd een groter signaal afgeven van het belang van een 

plantaardig(er) eetpatroon.  

 

In de afgelopen programmabegroting kondigde het college aan om in het kader van volksgezondheid 

samen met partners in de stad te willen gaan werken aan meer plantaardig voedsel met als doel onze 

inwoners vaker voor plantaardig voedsel te laten kiezen. De “Week Zonder Vlees” is een mooie 

aanleiding om hier verder invulling aan te geven. 

 

Daarom heeft de Partij voor de Dieren de volgende vragen op het gebied van volksgezondheid:  

 

1. Is het college bekend met  het initiatief “De week zonder vlees”?  

2. Is het college het met de Partij voor de Dieren eens dat dit initiatief een ideale aanleiding is 

om aandacht te vragen voor de impact van vleesconsumptie op gezondheid,  klimaat, en 

dierenwelzijn. En dat deelname door de gemeente Utrecht een goed idee is?  

3. Is het college bereid zich aan te sluiten bij de week zonder vlees en hieraan binnen de 

gemeentelijke organisatie en via haar communicatiekanalen aandacht te besteden? Zo nee 

waarom niet? 

4. Is het college bereid om ook andere bedrijven, instellingen en scholen in Utrecht te wijzen op 

de mogelijkheid deel te nemen aan dit initiatief om zo de impact te vergroten?  
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